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PROTOKÓŁ  
 

z posiedzenia Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Bezpieczeństwa 

Publicznego i Ochrony Przeciwpożarowej Rady Miejskiej w Kamieniu 
Krajeńskim odbytego dnia 22 stycznia 2020 r. w Urzędzie Miejskim                      

w Kamieniu Krajeńskim.  
 

Posiedzenie rozpoczęto o godz. 900, a zakończono o godz. 1220 

 

Komisja Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Bezpieczeństwa Publicznego                   
i Ochrony Przeciwpożarowej w składzie: 

1) Stryszyk Eugeniusz – Przewodniczący Komisji, 
2) Marciniak Natalia, 
3) Rekowski Eugeniusz, 

4) Januszewski Bogdan. 
 
Spoza członków komisji w posiedzeniu udział wzięli:  

1)  Głomski Wojciech - Burmistrz 
2)  Leboda Danuta - Sekretarz 
3)  Warylak Kazimierz - Przewodniczący Rady Miejskiej 

4)  Gustyn Piotr – Skarbnik  
5)  Mazur Andrzej – Kierownik Referatu RGIiGK 

6)  Brycka Urszula – Dyrektor MGZUO  
7)  Łaznowska Agnieszka – Inspektor  
8)  Kołtonowska Daria - Inspektor  

 

Otwarcia posiedzenia oraz powitania obecnych dokonał Przewodniczący 
Komisji. Następnie przedstawił porządek posiedzenia. 
 

Porządek posiedzenia 

 

I. Opiniowanie materiałów na sesję: 

1. Regulamin wynagradzania nauczycieli.  
2. Plan dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli 

zatrudnionych w przedszkolu i szkołach dla których Gmina Kamień 
Krajeński jest organem prowadzącym. 

3. Ustalenie średniej ceny paliwa na rok szkolny 2019/2020. 

4. Wybór metody ustalania opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi oraz określenie wysokości stawki opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

5. Ustalenie stawek strefy płatnego parkowania na terenie miasta Kamień 
Krajeński i wysokości stawek opłaty za parkowanie w tej strefie. 

6. Zmiany w budżecie na rok 2020.  
7. Sprawozdania z działalności stałych komisji Rady Miejskiej                         

w Kamieniu Krajeńskim za 2019 rok. 

8. Plany pracy stałych komisji Rady Miejskiej na 2020 rok.  
9. Plan pracy Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim na 2020 rok. 

10. Zmiana składu Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska, 
Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony Przeciwpożarowej. 

11. Pozostałe projekty uchwał.  
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II. Inne sprawy organizacyjne: 

Sprawa podziału sołectwa Obkas. 

III. Zapytania i wolne wnioski.  

     

Komisja jednogłośnie przyjęła przedstawiony powyżej porządek posiedzenia. 

 

Ad. I. Opiniowanie materiałów na sesję: 

 
Ad.I.1. Regulamin wynagradzania nauczycieli.  
 

Omówienia przedmiotowego projektu uchwały dokonała Dyrektor 
MGZUO Urszula Brycka, informując że Regulamin wynagradzania 
nauczycieli zawiera wszystkie składniki wynagrodzeń wymienione w art. 30 

ust. 1 pkt 2-4 ustawy z dnia 26 stycznia 1982 r. - Karty Nauczyciela. 
Przedmiotowy Regulamin reguluje wynagrodzenie za: 

1. wysługę lat; 
2. dodatek motywacyjny; 
3. dodatek funkcyjny; 

4. dodatek za warunki pracy; 
5. godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw; 

6. nagrody ze specjalnego funduszu nagród. 
Przy opracowaniu i uzgodnieniu przedmiotowego regulaminu został 

spełniony wymóg art. 30 ust. 6a KN, czyli uzgodnieniu treści ze związkami 

zawodowymi zrzeszającymi nauczycieli z placówek oświatowych w naszej 
gminie. 

W dniu 07.11.2019 r. i 16.12.2019 r. odbyło się spotkanie organu 

prowadzącego, dyrektorów szkół i przedstawicieli Zarządu Oddziału Związku 
Nauczycielstwa Polskiego w Kamieniu Krajeńskim, Komisji Międzyzakładowej 

NSZZ „Solidarność” Pracowników Oświaty, Wychowania i Kultury                       
w Chojnicach oraz Komisji Międzyzakładowej WZZ „Solidarność-Oświata” 
Powiatu Sępoleńskiego. Na spotkaniach wypracowano ostateczne 

porozumienie dotyczące regulaminu wynagradzania nauczycieli. 
 
W ramach przedmiotowego punktu toczyła się merytoryczna dyskusja. 

Na zadawane pytania odpowiedzi udzielała Dyrektor MGZUO Urszula 

Brycka.   

 

Po przeprowadzonej dyskusji oraz po wysłuchaniu wyjaśnień Komisja 

jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

 

Ad.I.2. Plan dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli 

zatrudnionych w przedszkolu i szkołach dla których Gmina Kamień 
Krajeński jest organem prowadzącym. 

 
Omówienia przedmiotowego projektu uchwały dokonała Dyrektor 

MGZUO Urszula Brycka, informując że w budżecie Gminy Kamień Krajeński 

na rok 2020 zaplanowano środki w wysokości 31.947,00 zł na 
dofinansowanie doskonalenia zawodowego nauczycieli zatrudnionych                   
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w przedszkolu i szkołach podstawowych, tj. 0,8% planowanych rocznych 

środków przeznaczonych na wynagrodzenia osobowe nauczycieli. 
Zaplanowane środki zwiększą plany finansowe szkół w następującej 

wysokości:  
- Zespół Szkolno-Przedszkolny Szkoły Podstawowej i Przedszkola 
Samorządowego w Kamieniu Krajeńskim – 17.249,00 zł, 

- Szkoła Podstawowa w Dużej Cerkwicy – 8.658,00 zł,  
- Szkoła Podstawowa w Zamartem – 6.040,00 zł. 

Dyrektorzy szkół złożyli do 31 października 2019 roku wnioski o środki 
finansowe na dokształcanie zawodowe nauczycieli zgodnie ze szkolnym 
planem doskonalenia zawodowego. Ze złożonych wniosków wynika, że                 

w 2020 roku nauczyciele będą dokształcali się w następujących 
specjalnościach: studia podyplomowe w zakresie fizyki, logopedii, 
bibliotekoznawstwa, diagnozy i terapii pedagogicznej, kurs kwalifikacyjny              

z języka angielskiego oraz szkolenie na temat opóźnienia neumotorycznego 
wg. Stymulacji wygaszania odruchów Sally Goddard. W miarę możliwości 

finansowych, dopuszcza się również, po uzgodnieniu z organem 
prowadzącym szkoły, sfinansowanie innych specjalności wynikających                   
w ciągu roku z potrzeb szkoły. Ponadto w szkołach będą organizowane 

szkolenia rad pedagogicznych. Nauczyciele mogą być kierowani na krótkie 
formy szkoleniowe do zewnętrznych zakładów kształcenia nauczycieli, 

zgodnie z potrzebami szkół. Środki finansowe na dofinansowanie 
doskonalenia zawodowego nauczycieli będą również wykorzystywane                     
w szkołach na zakup materiałów do szkoleń i materiałów informacyjnych,                 

a także na sfinansowanie kosztów przejazdu na szkolenia. 
 
W ramach przedmiotowego punktu toczyła się merytoryczna dyskusja. 

Na zadawane pytania odpowiedzi udzielała Dyrektor MGZUO Urszula 

Brycka.   

 

Po przeprowadzonej dyskusji oraz po wysłuchaniu wyjaśnień Komisja 

jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

 
Ad.I.3. Ustalenie średniej ceny paliwa na rok szkolny 2019/2020. 
 

Omówienia przedmiotowego projektu uchwały dokonała Dyrektor 
MGZUO Urszula Brycka, informując że Gmina spełnia obowiązek dowozu 

dzieci niepełnosprawnych poprzez zorganizowanie bezpłatnego transportu                
i opieki w czasie przewozu dzieci, młodzieży i uczniów we własnym zakresie, 
albo poprzez zwrot rodzicom kosztów przewozu dzieci, młodzieży i uczniów 

oraz rodziców. W związku z wejściem 3 grudnia 2019 roku art. 39 a ustawy 
Prawo oświatowe (Dz. U. 2019 poz. 2248) zwrot kosztów jednorazowego 
przewozu następuje na podstawie umowy zawartej pomiędzy burmistrzem,             

a rodzicami, w wysokości określonej według wzoru: 
koszt = (a-b)*c*d/100 

gdzie: 
a - liczba kilometrów przewozu drogami publicznymi z miejsca zamieszkania 
do przedszkola, oddziału przedszkolnego w szkole podstawowej, innej formy 

wychowania przedszkolnego, ośrodka rewalidacyjno-wychowawczego, szkoły 
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podstawowej albo szkoły ponadpodstawowej, a także przewozu rodzica z tego 

miejsca do miejsca zamieszkania lub miejsca pracy, i z powrotem, 
b - liczba kilometrów przewozu drogami publicznymi z miejsca zamieszkania 

rodzica do miejsca pracy i z powrotem, jeżeli nie wykonywałby przewozu,             
o którym mowa w lit. a, 
c - średnia cena jednostki paliwa w danej gminie właściwego dla danego 

pojazdu, 
d - średnie zużycie paliwa w jednostkach na 100 kilometrów dla danego 

pojazdu według danych producenta pojazdu. 
Rada Miejska zobowiązana jest do uchwalenia uchwały określającej 

średnią cenę paliwa w gminie na każdy rok szkolny. W Gminie Kamień 

Krajeński funkcjonuje jedna stacja paliw - PKN Orlen. Średnią cenę 
jednostkową dla każdego rodzaju paliwa ustalono na podstawie sprawdzenia 
cen paliw w tej stacji w dniach od 16 grudnia 2019 roku do 22 grudnia 2019 

roku. 
 
W ramach przedmiotowego punktu toczyła się merytoryczna dyskusja. 

Na zadawane pytania odpowiedzi udzielała Dyrektor MGZUO Urszula 

Brycka.   

 

Po przeprowadzonej dyskusji oraz po wysłuchaniu wyjaśnień Komisja 

jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

 
Ad.I.4. Wybór metody ustalania opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi oraz określenie wysokości stawki opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi. 
 

Omówienia przedmiotowego projektu uchwały dokonał Kierownik 

Referatu Rozwoju Gospodarczego, Inwestycji i Gospodarki Komunalnej 
Andrzej Mazur oraz Inspektor ds. gospodarki odpadami Agnieszka 

Łaznowska. Wskazali, że Rada gminy określając stawki opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi, bierze pod uwagę: 
1) liczbę mieszkańców zamieszkujących daną gminę, 

2) ilość wytwarzanych na terenie gminy odpadów komunalnych, 
3) koszty funkcjonowania systemu gospodarowania odpadami komunalnymi. 

Z pobranych opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi gmina 
pokrywa koszty funkcjonowania systemu gospodarowania odpadami 
komunalnymi, które obejmują koszty: 

a) odbierania, transportu, zbierania, odzysku i unieszkodliwiania 
odpadów komunalnych, 

b) tworzenia i utrzymania punktu selektywnej zbiórki odpadów 

komunalnych, 
c) obsługi administracyjnej tego systemu, 

d) edukacji ekologicznej w zakresie prawidłowego postępowania                   
z odpadami, 

e) wyposażenia nieruchomości w pojemniki lub worki do zbierania 

odpadów komunalnych oraz koszty utrzymywania pojemników                    
w odpowiednim stanie sanitarnym, porządkowym i technicznym, 

f) usunięcia odpadów komunalnych z miejsc nieprzeznaczonych do ich 
składowania i magazynowania. 
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Zaproponowana stawka opłaty wynosi 22 zł.  

 

W ramach przedmiotowego punktu toczyła się merytoryczna dyskusja.  

 

Radny Eugeniusz Rekowski zapytał czy można zmienić częstotliwość 

wywozu nieczystości. 

Inspektor Agnieszka Łaznowska stwierdziła, że są wymogi, które 

określa ustawa. 

 

Radny Bogdan Januszewski zapytał o zróżnicowanie stawek                       

w sąsiednich gminach np. w Gminie Człuchów, gdzie stawki są dużo niższe. 

Stwierdził, że taka sytuacja jest dla niego niezrozumiała.  

 

Inspektor Agnieszka Łaznowska przedstawiła i wyjaśniła podział odpadów na 

poszczególne frakcje. 

 

Radna Natalia Marciniak zapytała o przetarg na wywóz odpadów.  

  

Inspektor Agnieszka Łaznowska poinformowała, że przetarg jest w chwili 

obecnej zawieszony (cena proponowana wynika z przetargu). 

 

Radny Bogdan Januszewski zapytał o odpowiedzialność zbiorową za 

segregację. 

 

Inspektor Agnieszka Łaznowska poinformowała, że będzie sporządzana 

odpowiednia dokumentacja. 

 

Po przeprowadzonej dyskusji oraz po wysłuchaniu wyjaśnień Komisja 

przystąpiła do głosowania projektu uchwały: 

Głosy za - 0 

Głosy przeciw – 1 (B. Januszewski) 

Głosy wstrzymujące się - 3 

 

Ad.I.5. Ustalenie stawek strefy płatnego parkowania na terenie miasta 

Kamień Krajeński i wysokości stawek opłaty za parkowanie w tej 
strefie. 
 

Inspektor Daria Kołtonowska poinformowała, że wprowadzenie zmian 
do uchwały Nr XXIII/194/2009 Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim                 
z dnia 26 marca 2009 r. w sprawie ustalenia stawek strefy płatnego 

parkowania na terenie miasta Kamień Krajeński i wysokości stawek opłaty 
za parkowanie w tej strefie, wynika z konieczności zwiększenia stawek za 

parkowanie w strefie płatnego parkowania oraz zmiany godzin poboru opłaty. 
 
W ramach przedmiotowego punktu toczyła się merytoryczna dyskusja.  
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Po przeprowadzonej dyskusji oraz po wysłuchaniu wyjaśnień Komisja 

jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

 

Ad.I.6. Zmiany w budżecie na rok 2020.  
 

Omówienia przedmiotowego projektu uchwały dokonał Skarbnik Piotr 

Gustyn. Poinformował o zwiększeniach i zmniejszeniach w poszczególnych 
działach, rozdziałach i paragrafach. 
 

W ramach przedmiotowego punktu toczyła się merytoryczna dyskusja. 

Wyjaśnień na zadawane przez członków komisji pytania udzielali Burmistrz 

Wojciech Głomski oraz Skarbnik Piotr Gustyn.    

 

Po przeprowadzonej dyskusji oraz po wysłuchaniu wyjaśnień Komisja 

jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

  
Ad.I.7. Sprawozdania z działalności stałych komisji Rady Miejskiej                         
w Kamieniu Krajeńskim za 2019 rok. 
 

Omówienia przedmiotowego projektu uchwały dokonał Przewodniczący 

komisji informując, że zgodnie z art. 21 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 
roku o samorządzie gminnym (Dz. U. z 2019 r. poz. 506 z późn. zm.) komisje 
podlegają radzie gminy, przedkładają jej plan pracy oraz sprawozdania z 

działalności. Ponadto § 50 ust. 3 Statutu Gminy Kamień Krajeński 
zobowiązuje Komisje do składania Radzie Miejskiej sprawozdania z ich 
działalności. 

 

Następnie Przewodniczący komisji przedstawił sprawozdanie                            
z działalności za 2019 rok.  

 
W ramach przedmiotowego punktu toczyła się merytoryczna dyskusja. 

 

Po przeprowadzonej dyskusji oraz po wysłuchaniu wyjaśnień Komisja 

jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.  

 

Ad.I.8. Plany pracy stałych komisji Rady Miejskiej na 2020 rok.  
  

Omówienia przedmiotowego projektu uchwały dokonał Przewodniczący 
komisji informując, że zgodnie z art. 21 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 
roku o samorządzie gminnym (Dz. U. z 2019 r. poz. 506 z późn. zm.) komisje 

podlegają radzie gminy, przedkładają jej plan pracy oraz sprawozdania                 
z działalności. Ponadto § 50 ust. 2 Statutu Gminy Kamień Krajeński 
zobowiązuje Komisje do przedłożenia Radzie Miejskiej rocznego planu pracy. 

 
Następnie Przewodniczący komisji przedstawił plan pracy na 2020 rok.   

 
W ramach przedmiotowego punktu toczyła się merytoryczna dyskusja. 

 

Po przeprowadzonej dyskusji oraz po wysłuchaniu wyjaśnień Komisja 

jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.  
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Ad.I.9. Plan pracy Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim na 2020 rok. 

 
Omówienia przedmiotowego projektu uchwały dokonała Sekretarz 

Danuta Leboda informując, że zgodnie z § 15 ust. 1 Statutu Gminy Kamień 
Krajeński, Rada odbywa sesje zwyczajne zgodnie z planem pracy Rady 
ustalanym na dany rok kalendarzowy. Zakres zadań ustalony został we 

współdziałaniu z Burmistrzem Kamienia Krajeńskiego. 
 

Członkowie komisji zapoznani zostali z podstawową tematyką obrad 
oraz terminami sesji.  

 
W ramach przedmiotowego punktu toczyła się merytoryczna dyskusja. 

 

Po przeprowadzonej dyskusji Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.  

 

Ad.I.10. Zmiana składu Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska, 
Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony Przeciwpożarowej. 

 

W związku ze złożoną rezygnacją z członkostwa w Komisji Rolnictwa, 
Ochrony Środowiska, Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony 

Przeciwpożarowej przez radną Natalię Marciniak, dokonuje się zmiany                   
w składzie przedmiotowej komisji. Radna pozostaje członkiem Komisji 
Rewizyjnej Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim. 

 
W ramach przedmiotowego punktu toczyła się merytoryczna dyskusja. 

 

Po przeprowadzonej dyskusji Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.  

 

II. Inne sprawy organizacyjne. 

Sprawa podziału sołectwa Obkas. 

Temat przedstawiony został przez Przewodniczącego Rady Miejskiej                       

w Kamieniu Krajeńskim Kazimierza Warylaka.  

Komisja po wnikliwej dyskusji proponuje, aby przedmiotowy temat jeszcze 

raz poddać dyskusji podczas zebrania wiejskiego w Obkasie.  

III. Zapytania i wolne wnioski.      
 

Brak.  

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Kamień Krajeński, dnia 22 stycznia 2020 r.  

  

Przewodniczący Komisji                                                                   

/-/ Eugeniusz Stryszyk 


